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ČISTÉ JEDY! OČKOVÁNÍ MRNA JE JASNÝM
PORUŠENÍM NORIMBERSKÉHO KODEXU,
ZNÁSILNĚNÍ INJEKCÍ JE HRDELNÍ ZLOČIN!
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Valentin Katasonov tlumočí argumenty významných amerických lékařů proti násilnému
vakcinačnímu experimentu na lidech, jenž bude mít nedozírné následky

Amerika se brání očkování. Podle průzkumů z 15. července se téměř 30 % dospělých v zemi vyslovilo
proti očkování proti covid-19. Zhruba stejný počet „odmítačů“ ve skupině ekonomicky vyspělých
zemí byl ve Francii. Mezi odpůrce vakcinace patří běžní občané, politici, právníci, ale také lékaři,
včetně těch renomovaných. O některých z nich jsem již psal – Dr. Peter McCullough, lékař Vladimír
Zelenko, lékař a biolog Joseph Mercola.

V srpnu se zviditelnil další americký lékař. Je to doktor Ryan Cole z Garden City ve státě New York.
Je diplomovaným patologem a histologem, který napsal disertační práci z imunologie.

Jeho prezentace na summitu „White Coat Summit“ (Summit bílých plášťů) na začátku srpna vzbudila
velký ohlas. Konference se konala v Tennessee z iniciativy republikánské senátorky Janice
Bowlingové, která se dříve postavila proti „manželství“ osob stejného pohlaví v tomto státě. V
současné době se zaměřuje na problematiku očkování proti covid-19. Je proti povinnému očkování a
plánům na vakcinaci dětí. Docílila toho, že dospělí v Tennessee mohou odmítnout očkování z
náboženských důvodů. Podařilo se jí provést personální změny ve státních zdravotnických orgánech
a odstranit nejhorlivější zastánce očkování.

Na začátku summitu byl za nejvýznamnějšího účastníka považován Robert Wallace Malone, virolog a
imunolog, který popírá účinnost a bezpečnost vakcín covid-19. Peter McCullough se jednání
zúčastnil prostřednictvím videospojení. Hlavní postavou setkání byl však Dr. Ryan Cole.

Tisíce úmrtí se nevyšetřují
Dr. Cole na úvod svého vystoupení připomněl, že podle amerického informačního systému VAERS
zemřelo na následky očkování více než 11 000 lidí (v té době; nyní se toto číslo blíží 14 000). A
přinesl zprávu: konečně byla provedena pitva prvního z 11 000 zemřelých po očkování. Americké
úřady, zejména agentury jako Food and Drug Administration (FDA – Agentura pro kontrolu
potravinářských produktů a medikamentů) a Centers for Disease Control and Prevention (CDC –
Centrum pro kontrolu a prevenci nemocí), se ohánějí naprostou bezpečností vakcín používaných v
zemi.  Zemřelo však již více než 11 000 lidí (to jsou oficiální údaje, skutečný počet obětí je mnohem
vyšší): proto je třeba zjistit proč. První, co zde pomůže, je pitva. A po více než sedmi měsících od
zahájení očkování, po tisících úmrtí, byla provedena první pitva. Z pohledu doktora Cole se jedná o
zločinnou praxi.

Cole není proti vakcínám jako metodě prevence infekčních onemocnění. Je proti pogromu lékařské
vědy, kdy jsou porušovány axiomy medicíny.  Dále říká: „Všechny odpovědi může přinést právě pitva.
Ale pokud nebudeme hledat, nenajdeme je. A když nám řeknou: ne, pitvy nepotřebujeme, vakcína s
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tím nemá nic společného, tak nezpozorníte? Jak jinak se tedy dozvíme pravdu?“ Podle Colea se na
propagaci vakcín a plošného očkování vynakládají miliardy. A na to se ptá: „Kde jsou miliardy na
pitvy? Kde jsou miliardy na výzkum? Znovu opakuji: kde jsou nějaké pitvy?“

Žádné vakcíny – smrtící jedy
Ryan Cole připomíná, že léky používané v USA nejsou vakcíny, ale experimentální preparáty:
„Vyhýbají se slovu experimentální tím, že říkají: schváleno pro nouzové použití. Snaží se neříkat
pravdu. Že jde o experiment na lidstvu.“ Odpovědnost za negativní důsledky používání
experimentálních preparátů musí nést jejich výrobci, ale americké úřady udělily velkým
farmaceutickým společnostem odpustek, který je odpovědnosti zbavuje.

Ryan Cole prosazuje, aby se na používané očkovací preparáty vztahoval francouzský právní systém.
Ten předpokládá, že v případě nežádoucích účinků očkování padá vina na výrobce vakcíny. Výrobce
vakcíny je povinen prokázat, že zdravotní problémy po očkování nebyly způsobeny vakcínou. V
Americe je tomu v současnosti naopak. Lidé postižení očkováním a příbuzní těch, kteří po očkování
zemřeli, podstupují ponižující soudní proces, aby se dovolali spravedlnosti.

Cole jako lékař s jistotou říká, že onen preparát, který je injekčně vpravován do těla člověka, není
vakcína. To, čemu se dnes říká vakcinace, je vstřikování ostnatého (spike) proteinu do těla, ale bez
těla viru: „Ten (spike protein) cirkuluje s krví a dostává se do mnoha orgánů v těle… Když byl
laboratorním zvířatům vstříknut tento spike protein bez těla viru, způsobil stejné onemocnění jako
Covid-19… Stejné poškození plic, cév, srdce, mozku. Spike protein je toxin. Znovu se ptám, proč do
lidského těla vstřikujeme něco, co je evidentně toxické? Je to jed. Způsobuje onemocnění. Není to
vakcína.“

Nedozírné následky vakcinace
Tento jed způsobuje mikrotromby a zánětlivé procesy v mozku, srdci, plicích, játrech, vaječnících a
ledvinách. Zde je úryvek z Coleova zjištění o poškození mozku: „Spike protein překračuje
hematoencefalickou bariéru. Ale já mám svůj mozek rád takový, jaký je. A já nechci, aby to ovlivnilo
mé mozkové buňky. Proč do lidského těla vstřikovat toxin, který poškodí mozkové cévy?“

Speciálně očkování dětí a dospívající mládeže je obzvláště nebezpečné: „A co to dělá s dětmi? Zánět
srdce… Píchnete dětem toxin, který jim poškodí srdce na celý život. To je šílenství!“

Cole svůj projev doprovodil sérií projekcí, které pomáhají pochopit procesy, které probíhají v lidském
těle po podání očkovací látky. Vše, o čem hovoří, koresponduje se statistikami v zemích, kde
očkování pokročilo: po očkování došlo k nárůstu případů covid-19. To je extrémně patrné zejména v
Izraeli.

Cole poznamenává, že preparáty, které jsou aplikovány milionům Američanů, vytvářejí imunitu, která
je jednak velmi krátkodobá a jednak úzce cílená. Cole ve své laboratoři zaznamenal rychlý nárůst
dalších infekčních onemocnění, která by zítra mohla zastínit „pandemii“. Vysvětluje, že už léta vede
vlastní statistiky různých nemocí.

„V posledních šesti měsících jsem například zaznamenal deseti až dvacetinásobný nárůst výskytu
rakoviny děložního čípku. Vedu si srovnávací statistiky podle jednotlivých let. A kdy se začalo
očkovat proti covidu? V lednu.“ Tyto preparáty nazývané vakcíny neprošly smysluplnými klinickými
zkouškami, a tak je předpovídání dlouhodobých účinků očkování nevděčným úkolem: „O kolik se
zvýší výskyt tvrdých typů rakoviny v příštích několika letech? Pravděpodobně hodně. Pravdivá



odpověď ovšem zní: nevíme. Někdy je to ta nejupřímnější odpověď v medicíně. Nevěřte lékaři, který
tvrdí, že ví všechno. Najděte si jiného.“

Zločiny proti lidskosti
Takové očkování Cole obrazně nazývá „znásilnění injekční stříkačkou“. Doktor jde za rámec čistě
medicínského posouzení problému. Jsou pošlapávána základní lidská práva: „Nátlak na zaměstnance
musí přestat. Na jakém základě se nemocnice a jiní zaměstnavatelé odvažují říci: Nemůžete u nás
pracovat, pokud se nehodláte účastnit experimentu na lidech? Přečtěte si Norimberský kodex z roku
1947. Je skandálně porušován ve vztahu k našemu národu, k našim lidem.“

Odvážný doktor Ryan Cole má mnoho příznivců. V polovině srpna se v jednom z okresů státu Idaho
konaly volby nových členů zdravotnické rady. Jedním z nich byl Ryan Cole. Proti Ryanově
kandidatuře se v okrese i v celém státě vedla horečná kampaň, ale jeho příznivci zvítězili. Zvítězil
zdravý rozum a vůle přežít.

Cole ale není jen kritikem očkování. Ví, jak léčit lidi s diagnózou covid-19. Lék, který používá k léčbě,
se nazývá ivermektin. Úřad FDA odmítá tento lék registrovat, a tak vlastně mlčky jeho užívání
zakázal. Je to stejný příběh jako s léky, které používají Peter McCullough, Vladimír Zelenko a další
američtí lékaři, kteří dosahují téměř 100% pozitivních výsledků. Důvod “zákazu” je zjevný: Schválení
účinné léčby covid-19 na americkém trhu by učinilo plošné očkování Američanů absurdním.

A to by spustilo celosvětovou lavinu.

 

Autor: Valentin Katasonov

Překlad: protiproud


